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113.05.01 一一二學年度第八次教務會議通過
◆	申請資格及規定
1.	申請前各學期學業成績總平均應達七十分以上。
2.	選修本系為輔系之學生須至少修滿26學分，含完成必修18學分，及完成1個核心模組，始得承認其輔系資格。
3.	若必修科目與原修學系課程科目重覆者，得申請以社政系科目表選修及其他所列科目取代之，惟核准後仍需修滿26學分，始得承認其輔系資格。
◆	Qualifications and Regulations for Application
1. Applicants are required to have an overall average of at least 70 points or above in their academic grades for each semester prior to the application.
2. Students who choose the Department of Social and Policy Sciences as a minor are required to complete a minimum of 26 credits, including 18 credits of required courses and the completion of 1 core module, in order to be recognized as having a minor qualification. 
3. If there are overlapping courses between required courses and the curriculum of the original major, students may apply to replace them with courses from the Department of Social and Policy Sciences and other listed subjects. However, even after approval, they still need to complete a minimum of 26 credits in order to be recognized as having a minor qualification.

	中文課程名稱
Course Names in Mandarin
	英文課程科目
Course Names in English
	學分
Credits
	備註
Remarks

	社會學
	Sociology
	3
	必修18學分
18 compulsory credits

	社會統計（上）
	Social Statistics (I)
	2
	

	社會統計（下）
	Social Statistics (II)
	2
	

	社會學理論（上）
	Sociological Theory (I)
	2
	

	社會學理論（下）
	Sociological Theory (II)
	2
	

	社會研究方法（上）
	Social Research Methods (I)
	2
	

	社會研究方法（下）
	Social Research Methods (II)
	2
	

	公共政策
	Public Policy
	3
	



註：各科擋修科目，請參考擋修科目表（含上擋修下的科目）規定。
Note: Please refer to the prerequisite course table for the blocking requirements of each subject.







選修課程模組分類如下。學生須選修一個核心課程模組（8-9學分） 。
The elective courses are categorized into the following modules. Students are required to select one core course module (8-9 credits).
	模組化名稱
Module Names
	模組化課程
Course Names
	學分
Credits

	社會/政府行政 
核心模組課程
Core module courses in social/ government administration
	政治學 
Political Science
	3

	
	人力資源管理 
Human Resources Management
	2

	
	行政法 
Administrative Laws
	3

	社會工作
核心模組課程
Core module courses in social work
	社會工作概論 
Introduction of Social Work
	3

	
	社會個案工作 
Social Case Work
	3

	
	社會團體工作 
Social Group Work
	3

	社會企劃
核心模組課程
Core module courses in social planning
	台灣社會問題 
Social Problems in Taiwan
	2

	
	人口研究與人口政策 
Population Studies and Policies
	3

	
	都市社會學 
Urban Sociology
	3
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